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Odpowiadając na Pana interpelację pragnę poinformować, iż Urząd Miasta Kalisza na dzień
redagowania  tej  odpowiedzi  nie  posiada  żadnego  wniosku  dotyczącego  zgłoszenia  zamiaru
utworzenia  w  pomieszczeniach  handlowo-usługowych  przy  ulicy  Granicznej  80-82  lokalu
o charakterze klubu lub dyskoteki.

Stosowny wniosek o wpis nie wpłynął do:
1. Wydziału  Spraw  Obywatelskich,  wydziału  który  dokonuje  czynności  materialno-

technicznych związanych z wpisem do Centralnej  Ewidencji  i  Informacji  o Działalności
Gospodarczej  danych  ewidencyjnych  i  informacyjnych  przedsiębiorcy  będącego  osobą
fizyczną.  CEiDG  prowadzi  w  systemie  teleinformatycznym  minister  właściwy
do spraw gospodarki;

2. Wydziału  Spraw  Społecznych  i  Mieszkaniowych  w  aspekcie  wydania  zezwolenia
na sprzedaż alkoholu;

3. Wydziału  Budownictwa,  Urbanistyki  i  Architektury  w  zakresie  sposobu  użytkowania
obiektu  handlowo-usługowego  celem  utworzenia  klubu,  bądź  dyskoteki.  Przesyłam
w załączeniu pismo tegoż wydziału skierowane do mieszkańców Osiedla „Zielone Łąki”,
które wydaje się posiadać aktualne informacje w tej sprawie także na dzień dzisiejszy. 
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INTERPELACJA

Pan Krystian Kinastowski
Prezydent Miasta Kalisza

Szanowny Panie Prezydencie

Społeczność Osiedla Dobrzec zaniepokoiły informacje o możliwości utworzenia w 
pomieszczeniach handlowo- usługowych przy ulicy Granicznej 80-82, lokalu o charakterze klubu 
lub dyskoteki. W związku z tym zadaje pytania:
- Czy Urząd Miasta Kalisza posiada wiedze na temat planowania działalności rozrywkowej w 
obiekcie przy ulicy Granicznej 80-82?
- Czy miasto Kalisz ma narzędzia prawne aby, ewentualnie tego typu działalność w tym miejscu 
ograniczyć, ze względu na dobro sąsiadujących z obiektem mieszkańców naszego miasta?

Z poważaniem

Tadeusz Skarżyński
Klub Radnych 

Prawo i Sprawiedliwość


